
Vragen naar aanleiding van de artikelen van RTV Utrecht. 
 
 
9 ton voor een steuntje in de rug voor jonge boeren. 
 
Waar komt die 900.000 euro vandaan? 
 
Heeft PS daarmee ingestemd? Zo ja wanneer? 
 
Wat voor Europese regeling hebben we het hier over? 
 
Wat zijn de richtlijnen waaraan je moet voldoen om in aamerking te komen voor dit 
geld? 
 
Hebben duurzame boeren die nog meer duurzaamheid willen voorrang? 
 
Hoe worden deze gelden verdeeld? 


